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Verslag commissie Samenleving Maandag 28 oktober 2013 van 19:30 tot  22:10     

uur in de raadzaal gemeentehuis Heythuysen 

  
Voorzitter: T. Reijnders - Seerden (CDA) Commissiegriffier: J. Lommen 

Leden:  
Evert van de Berken, Huub Metsemakers  
Anita Coolen en Jan Vaessen (Samen Verder) 
André Kierkels, Richard Verheul en Toos van Horne 
(Ronduit Open) 
Louis Slabbers en Gerard Eijsink (CDA) 
Gijs Gooren (VVD) 
Ron de Cock (Progressief Leudal) 
Ad Lenaerts (PvdA) 
Marieke Kortenhorst (Alternatief Leudal) 

Afwezig: 
 
Jan Vaessen 
 
 
 
Gijs Gooren  
 
 
 

Ter vervanging aanwezig: 
Jos Hendrix (Samen Verder) 
Louis Parren  (VVD) 

Aanwezige portefeuillehouder(s): 
De heer Drs. J. van der Stappen 
De heer Drs. P. Vogels 
De heer P. Verlinden 

Ambtelijke ondersteuning  
Susan Rijk en Paula Boonen, kernencoördinator bij 
punt 6a 
Peter Vennekens, beleidsmedewerker Strategie en 
Ontwikkeling bij punt 6a 
Lea Monod de Froideville, secretaris rekenkamer bij 
punt 6b 

Derden (deelnemers):  
Mw. A. Rudnik, onderzoeker rekenkamer en de heer 
S. Duindam, lid rekenkamer bij agendapunt 6b 
 

Insprekers bij agendapunt 5:  
-- 

Aantal personen publieke tribune: 5 
 

 

Nr Onderwerp 
1 Opening 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
Ze maakt mededeling van de afwezigheid van diverse personen en van hun vervanging zoals boven 
aangegeven  

 

Nr Onderwerp 
2 Agenda 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De agenda wordt conform vastgesteld  

 

Nr Onderwerp 
3 Verslag 10 juni 2013  

 Conclusie / besluit / advies:  

 De heer Verheul wil als aanvulling op het verslag de volgende opmerking laten opnemen. Hij heeft  
melding gemaakt namens de fractie Ronduit Open positief te staan tegenover de verlenging van de 
contracten voor de kernencoördinatoren. De commissie stemt in met deze aanvulling. Verder wordt 
het verslag conform vastgesteld.  

 

Nr Onderwerp 
4 Bespreken actiepuntenlijst 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Geen openstaande actiepunten 
  

Nr Onderwerp 
5 Spreekrecht derden 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Er heeft zich niemand gemeld voor het spreekrecht 

 
6a Presentatie kernencoördinatoren   

 Conclusie / besluit / advies:  
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De twee kernencoördinatoren geven een korte toelichting op de projecten waarmee ze in de diverse 
kernen bezig zijn. Het betreft op dit moment nog met name projecten voor senioren. Er is wel al een 
aantal projecten waarbij jongeren ook zijn betrokken. Het netwerk zou nog meer uitgebreid kunnen 
worden om de transitie en de zelfsturing breder vorm te geven in de kernen. De kernencoördinatoren 
achten verbreding ook zinvol, dit ligt op dit moment echter buiten hun opdracht. De formatie voor 
kernencoördinator  zoals die nu is zal nog zeker twee jaar blijven. Ook is er financiële steun van der-
den bij diverse projecten (Stichting Wonen Limburg).  

 
 
6b Presentatie Rekenkamer over tussentijdse rapportage onderzoek gemeenschapshuizen   

 Conclusie / besluit / advies:  

 
 

De heer Duindam van de Rekenkamer geeft een toelichting op de eerste tussenrapportage en de 
eerste conclusies van het onderzoek naar de Leudalse gemeenschapshuizen. Een paar conclusies: 
De situaties waarin de gemeenschapshuizen zitten (eigendom, wijze van exploitatie) noopt tot het 
maken van maatwerkafspraken. Het algemene door de gemeenteraad vastgestelde beleid “stenen 
voor de gemeente en exploitatie voor de gemeenschap” werkt in de praktijk niet. Er moet duidelijk-
heid komen wie weke rol moet vervullen en twee kapiteins op een schip werkt contraproductief. De 
rekenkamer pleit voor een sociale coöperatie, die lange termijn investeringen op zich kan nemen, 
waardoor de exploitatiekosten gedrukt kunnen worden. De investeringen in bijvoorbeeld duurzame 
energie betalen zich na verloop van tijd terug. De gemeente komt dan wat meer op afstand en het 
begrip zelfsturing kan aan betekenis winnen.   
Daarnaast werd een digitale kaart van Leudal gepresenteerd waarop locaties zijn aangegeven met 
daarbij de verenigingen die van die locatie gebruik maken. Zo is eenvoudig te zien of er in een be-
paalde buurt voldoende capaciteit is, en wat de gevolgen kunnen zijn als zo’n locatie zou wegvallen. 
In november is deze kaart beschikbaar. Ook de tweede tussenrapportage zal in november worden 
aangeboden. In deze rapportage zal de lijst met aanbevelingen worden uitgebreid.  
De commissie vindt het onderzoek nuttig en heeft een voorlopig goed beeld gekregen van de situatie 
en van de oplossingsrichtingen. Ze wacht het vervolg met interesse af.   

 

Nr Onderwerp 
7a Raadsvoorstel visie jeugdzorg 

 Conclusie / besluit / advies: 

 Als opmerking vooraf merkt de commissie op dat de rapportage Jeugdwet erg laat (daags voor de 
vergadering) is binnengekomen. Hierdoor is het onmogelijk om deze gegevens nog te betrekken bij 
de discussie. Dit moet in de toekomst anders. 
De commissie vindt dat het visiestuk  goed in elkaar zit. Er worden veel vragen gesteld. Deze worden 
schriftelijk beantwoord en aan alle commissieleden en raadsleden ter beschikking gesteld. Het is wet-
telijk verplicht om de eerste jaren nog met de huidige partners / aanbieders verder te gaan. Ook zij 
moeten in anders gaan denken, en bestaande paden verlaten. Er is een enorme hoeveelheid aan 
aanbieders. Dit maakt het niet overzichtelijk. De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in 
de raad.     

 

Nr Onderwerp 
8a Bespreking stand van zaken gemeenschapshuis d’n Haammaeker 

 Conclusie / besluit / advies: 

 Het bestuur van gemeenschapshuis d’n Haammaeker wil vóór 1 maart 2014 de eigendom overdra-
gen aan de gemeente om daarna een exploitatie te krijgen die sluitend is. Voordat het gemeen-
schapshuis een goed centrum kan zijn voor de talrijke verenigingen moeten er aanpassingen komen 
aan de verwarming en de ventilatie. Ook commerciële activiteiten zoals feesten en partijen zijn dan 
mogelijk. Als deze zaken op orde zijn dan heeft zich een nieuw bestuur bereid verklaard de exploita-
tie op zich te nemen na 1 maart 2014. Er zal een maatwerk voorstel aan de raad worden voorgelegd. 
Op dit moment zijn er nog geen onomkeerbare stappen gezet. Er is al 125.000,00 beschikbaar ge-
steld.   

 

Nr Onderwerp 
8b Bespreking brief sociale alliantie 

 Conclusie / besluit / advies: 

 Er is voor dit jaar € 17.000,00 binnen gekomen voor eventueel beleid op het gebied van de minima. 
Er is hiervoor nog geen beleid ontwikkeld, de maatregel is pas van medio 2013.  

 

Nr Onderwerp 
9a Stand van zaken projecten Samenleving 
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 Conclusie / besluit / advies: 

 Van de lijst kan afgevoerd worden: 
De Grathemermolen en de tennisbanen Napoleon. Verder verzoekt de commissie om vermelding van 
de laatste ontwikkelingen bij alle daar beschreven projecten.  
Gevraagd wordt naar de laatste stand van zaken van het opstellen van gezondheidsbeleid. De laat-
ste actualisatie is van december 2012. De commissie wordt bij de volgende gelegenheid geïnfor-
meerd. 
Samen Zorgen Huis: de informatie over het Samen Zorgen Huis is zo actueel dat deze nog niet ver-
werkt is op de lijst. Het businessplan is nagenoeg rond. Er moet nog een financiële doorrekening 
plaatsvinden. Alle partijen zijn zeer enthousiast. Wat nog ontbreekt is het commitment met de zie-
kenhuizen (Sint Jan te Weert en Sint Laurentius te Roermond). Hierover zijn binnenkort gesprekken. 
Verlopen die goed dan kan gestart worden.    

 

Nr Onderwerp 
9b Stand van zaken kerntakendiscussie 

 Conclusie / besluit / advies: 

 Er is over dit onderwerp niets te melden. Onduidelijk is of en wanneer er wel berichtgeving vanuit het 
college komt. 

 

Nr Onderwerp 
10 Mededelingen en rondvraag 

 Conclusie / besluit / advies: 

 Er zijn geen vragen voor de rondvraag en geen mededelingen 

 

Nr Onderwerp 
11 Sluiting 

 Conclusie / besluit / advies: 

 De voorzitter dankt de deelnemers voor hun inbreng en sluit om 22:10 uur de vergadering. De vol-
gende vergadering is op maandag 2 december 2013. Er is op 18 november 2013 nog een werkver-
gadering van de commissie over de transities. 

 
 


